



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattula, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

January 13, 2021

Dear WCS Community,

During our evaluation of returning to in-person learning, the Michigan Department of Health and Human Services (MDHHS) provided new guidance for schools last week, including ways to reduce the risk of COVID-19. Also, Governor Gretchen Whitmer announced that she is encouraging all schools to offer in-person learning for students who want it by March 1, 2021.

To support our efforts, the WCS Board of Education has called a Special Meeting for Thursday, January 14, 2021, at 5:30pm, to consider the following schedule for our return to in-person learning:

- The week of February 1st - Elementary Grades Pre-K – 2, including Early Childhood Special Education (ECSE)
- The week of February 8th - Elementary Grades 3-5, including Special Education – Cross Categorical Resource Room (CCRR), Moderately Cognitively Impaired (MOCI), Mildly Cognitively Impaired (MICI), Emotionally Impaired (EI), & 6th & 9th Grade Orientation
- The week of February 15th - Winter Break
- The week of February 22nd - Middle & High Schools Grades 6-12, including Secondary Moderately Cognitively Impaired (MOCI) & Secondary Mildly Cognitively Impaired (MICI)

Should the Board approve this timeline, we will present a complete return to school schedule at next week's Board of Education Meeting on Wednesday, January 20, 2021, at 7:30pm. Our plan will include the structure of the school day for both in-person and virtual, including times and days of the week. This is especially important for families who need to know what days their child will be attending in-person. As has been our practice in the past, we will also publish a set of Frequently Asked Questions (FAQs) beginning next week.

Since our return last week, we have had only two positive cases of COVID-19 reported among staff members in the district, one at Grissom Middle School and one at Susick Elementary School. All staff affected have been notified, and all areas of the schools have been appropriately cleaned.

Most importantly, I appreciate your continued patience during this extraordinary time. I will continue to update you, and please stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

، المجتمع WCS عزيري

إرشادات جديدة للمدارس الأسبوع (MDHHS) خلال تقييمنا للعودة إلى التعلم الشخصي، قدمت وزارة الصحة والخدمات الإنسانية في ميشيغان كما أعلنت الحاكمة غريتشن ويتمر أنها تشجع جميع المدارس على تقديم التعليم COVID-19 الماضي، بما في ذلك طرق للحد من خطر الشخصي للطلاب الذين يريدون ذلك بحلول 1 مارس 2021

إلى عقد اجتماع خاص يوم الخميس 14 يناير 2021، الساعة 5:30 مساءً، للنظر في الجدول التالي WCS لدعم جهودنا، دعا مجلس التعليم في لعودتنا إلى التعلم الشخصي

- (ECSE) بما في ذلك التعليم الخاص للطفولة المبكرة، 2 - K الأسبوع من 1 فبراير - الصفوف الابتدائية قبل
- (MOCI) وضعف الإدراك المعتدل، (CCRR) الأسبوع من 8 فبراير - الصفوف الابتدائية 3-5، بما في ذلك التعليم الخاص - عبر غرفة الموارد الفتوية و والتوجيه الصف 6 & (EI)، ضعاف عاطفيا، (MICI) وضعف المعرفي أقل ما يقال
- الأسبوع من 15 فبراير - عطلة الشتاء
- والثانوية ضعف المعرفي (MOCI) الأسبوع من 22 فبراير - المدارس المتوسطة والثانوية الصفوف 6-12، بما في ذلك الثانوية ضعف الإدراك المعتدل (MICI) بشكل معتدل

في حال وافق مجلس الإدارة على هذا الجدول الزمني، سنقدم عودة كاملة إلى الجدول المدرسي في اجتماع مجلس التعليم الأسبوع المقبل يوم الأربعاء 20 يناير 2021، الساعة 7:30 مساءً. وستشمل خطتنا هيكل اليوم الدراسي لكل من الشخصي والافتراضي، بما في ذلك الأوقات وأيام الأسبوع. وهذا أمر مهم بشكل خاص بالنسبة للعائلات التي تحتاج إلى معرفة الأيام التي سيحضر فيها طفلها شخصيًا. كما كانت ممارستنا في الماضي، سوف ننشر أيضا مجموعة من الأسئلة المتكررة (أسئلة وأجوبة) ابتداء من الأسبوع المقبل

تم الإبلاغ عنها بين الموظفين في المنطقة، واحدة في مدرسة COVID-19 منذ عودتنا الأسبوع الماضي، لم يكن لدينا سوى حالتين إيجابيتين من غريسوم المتوسطة والأخرى في مدرسة سوسيك الابتدائية. وقد تم إخطار جميع الموظفين المتضررين، وتم تنظيف جميع المناطق في المدارس على النحو المناسب

والأهم من ذلك، إنني أقدر صبركم المستمر خلال هذا الوقت الاستثنائي. سأستمر في تحديثك، ويرجى البقاء آمنًا وبصحة جيدة

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه
المشرف